
 
 

 

RAADSVRAAG  
      
Nr: SV23-077 
 
Datum: 2 oktober 2023 
 
Vraag art. 38 
 
Indiener: Ad Struijs, Pro Krimpenerwaard 
 
Onderwerp: Een leefbare toekomst voor iedereen 
 

Toelichting bij en doel van de vragen: 
 
Op 6 augustus heeft Pro Krimpenerwaard aan de agendacommissie verzocht om het onderwerp: “Een 
leefbare toekomst voor iedereen” op de agenda te zetten van een commissievergadering.  
Bijgesloten ter informatie deze aanvraag. 

Ook hebben wij via de griffie verzocht de vragen aan het college te zenden voor beantwoording. Dat 
laatste is blijkbaar niet gebeurd. Daarom worden de vragen nogmaals gesteld. 

Vragen: 

1. Is het college het eens dat er ingezet moet worden op een plantaardiger eetpatroon? Zo nee, 
waarom niet? 

2. Is het college het met Pro Krimpenerwaard eens dat de doelstellingen van het Plant Based Treaty 
in lijn zijn met het promoten van duurzaam voedsel? Zo nee, waarom niet?  

3. Kan het college aangeven welke stappen ze heeft gezet om het onderwerp duurzaam voedsel te 
promoten? Denk hierbij ook aan het tegengaan van de verspilling van voedsel en verbouwen van 
groente stimuleren etc..  

4. Kan het college toelichten welke vervolgplannen zij heeft?  
5. Is het college het met Pro Krimpenerwaard eens dat de doelstellingen in het Plant Based Treaty in 

lijn zijn met de ambities om in 2030 klimaatneutraal te zijn? Zo nee, waarom niet?  
6. Is het college bereid om het Plant Based Treaty te ondertekenen met nadruk op de onderdelen die 

betrekking hebben op de directe sturing van de gemeente? Zo nee, waarom niet?  

Bijlage ter informatie: verzoek agendering 

 
Antwoord college: 
 
Ondertekening college:  

Burgemeester en wethouders van Krimpenerwaard, 
de secretaris,   de burgemeester,    

 

 

J. Hennip   P.J. Bouvy-Koene   

 
 



 
 

 

 
1. Is het college het eens dat er ingezet moet worden op een plantaardiger eetpatroon? Zo nee, 

waarom niet? 
Het is niet aan de gemeente om het eetpatroon van mensen te veranderen 
 

2. Is het college het met Pro Krimpenerwaard eens dat de doelstellingen van het Plant Based 
Treaty in lijn zijn met het promoten van duurzaam voedsel? Zo nee, waarom niet?   

De Plant Based Treaty beschrijft wat duurzaam voedsel is. Echter dit verdrag gaat over meer 
dan alleen voedsel zoals klimaatadaptatie. 

 

3. Kan het college aangeven welke stappen ze heeft gezet om het onderwerp duurzaam voedsel 
te promoten? Denk hierbij ook aan het tegengaan van de verspilling van voedsel en 
verbouwen van groente stimuleren etc.. 

In het veenweidegebied is gekeken naar wat past op een natte ondergrond. Hierbij is 
gekeken naar lisdodde, cranberries. Dit is in de proeftuin onderzocht. Daarnaast wordt ook in 
het Veenweide Innovatie Centrum verder onderzoek gedaan naar natte teelt. Daarnaast 
ondersteunen we initiatieven zoals de voedselfamilie m.b.v. de LEADER-subsidie. 

 

4. Kan het college toelichten welke vervolgplannen zij heeft? 

Het college beperkt zich tot het faciliteren van initiatieven die bijdragen aan duurzaam voedsel. De 
gemeente heeft geen actieve rol in het veranderen van het eetpatroon van inwoners. 

 

5. Is het college het met Pro Krimpenerwaard eens dat de doelstellingen in het Plant Based Treaty in 
lijn zijn met de ambities om in 2030 klimaatneutraal te zijn? Zo nee, waarom niet?  

Een aantal doelstellingen in de Plant Based Treaty kunnen inderdaad een bijdrage leveren om in 2050 
klimaatneutraal te worden. 

 



 
 

 

6. Is het college bereid om het Plant Based Treaty te ondertekenen met nadruk op de onderdelen die 
betrekking hebben op de directe sturing van de gemeente? Zo nee, waarom niet?  

Nee, waar we invloed op hebben doen we al. En waar we geen invloed op hebben zien wij ook niet 
als een rol van de gemeente. We werken vooral met alle stakeholders in/ rondom de gemeente 
integraal aan onze eigen doelstellingen in het Nationaal Programma Landelijk Gebied. 

 

 
 
 
 
 




